

Privacy Policy

隱私權政策

Welcome to the website (the “Website”) of TUV NORD TAIWAN CO., LTD. (the “Company”). The Company respects and protects the privacy of your activities on the Website. To assist you with understanding how we collect, use, and safeguard your personal data when you visit the Website and use our services, please read the following information carefully:

觀迎您蒞臨台灣德國北德技術監護顧問股份有限公司 TUV NORD TAIWAN CO., LTD. (下稱「本公司」) 的網站 (下稱「本網站」)。您在本網站活動的個人隱私權，本公司絕對尊重並予以保護。為幫助您瞭解本網站如何蒐集、應用及保護您所提供的個人資訊，請您閱讀下列說明：

I. Scope of Privacy Policy

適用範圍

This Privacy Policy has been developed to provide secure, usable and complete information and services (the “Services”), as well as complying with applicable laws and regulations. This Privacy Policy covers how we process personally identifiable data collected when you use the Services and is designed to assist you with understanding the types of information we collect, why we collect it, and for what purpose. All other websites linked to from this Website have their own privacy and data security policies, which are independent to this Website and for which this Website is not responsible in any way. The privacy protection of your activity on each other website applies the respective privacy policy of that website.

本網站為提供安全、可用與完整之資訊及服務 (下稱「本服務」)，並符合相關法令之要求，特訂定本政策。本政策包括本公司在使用此服務時如何處理收集的個人身份資訊，並旨在幫助您了解本公司收集的資料類型，收集此類資料的

原因以及目的。凡經由本網站連結之其他網站，均有其專屬之隱私權保護與資訊安全政策，概與本網站無關，本網站亦不負任何連帶責任。您在其他網站活動時，關於個人資料的保護，適用各該網站的隱私權政策。

II. Collection and Use of Personal Data

關於個人資料之蒐集與運用

When personal data of an applicant is required in connection with using the online services provided by the Website, each responsible department will ask you to provide your name, phone number, e-mail address, correspondence address and other up-to-date and truthful personal data according to the requirements arising out of case handling. If you provide any incorrect or untrue data, the Website has the right to refuse your use of the Services.

利用本網站所提供的各項線上服務，需申請人提供個人資料時，各承辦單位會依案件辦理需要，請您提供姓名、聯絡電話、電子郵件信箱、通訊住址等個人最新、最真實之資料。如提供任何錯誤或不實資料，則本網站有權拒絕您使用本網站之服務。

Under normal browsing period, this Website will record the IP address of the user's connected device, duration, and web page information browsed within the website, etc., as a reference for us to improve the service quality of the Website. These records are for internal use only and will never be published. In addition, this Website only analyzes the aggregate behavior of all users rather than that of an individual user.

在正常瀏覽期間，本網站會記錄使用者連接設備的 IP 地址，使用時間及在網站內所瀏覽的網頁資料等，以作為我們提升本網站服務品質的參考，且該等紀錄僅供內部使用，永遠不會發布。此外，本網站僅對全體使用者行為總和進行分

析，並不會對個別使用者進行分析。

Unless otherwise agreed by the data provider, all data collected will be used only to analyze the corporate's data. The Company will not use data for other purposes, nor will the Company publish any data about individual visitor.

除非經受訪者同意，所有收集的資訊僅用於分析公司數據。本公司不會將資訊用於其他目的，也不會發布有關個別受訪者的任何資訊。

The personal data collected by the Website will be processed in accordance with the Personal Data Protection Act and other relevant laws and regulations. The Website will not sell, exchange, or rent any of your personal data to other organizations, individuals, or private companies except for the following circumstances:

本網站所收集的個人資料將依「個人資料保護法」及相關法律規定處理。本網站絕不會任意出售、交換、或出租任何您的個人資料給其他團體、個人或私人企業。惟有下列情形者除外：

1. to cooperate with the investigation of judicial branch;

配合司法單位的調查。

2. to cooperate with the investigation or use by the relevant authorities in accordance with the needs of their authorization;

配合相關職權機關依職務需要之調查或使用。

3. to disclose with good faith belief that disclosure is necessary for legal purposes or to maintain and improve the Services of the Website for administration purposes.

基於善意相信揭露為法律需要，或為維護及改進網站服務而用於管理目的。

Retention of Personal Data

個人資料保留



The Company will retain your data for as long as necessary to fulfill the purposes described in the Services, unless it is necessary to allow it or the law permits it to be retained for a longer period of time. You may request us to delete the data we collected by e-mailing us at taiwan@tuv-nord.com.

本公司將在必要的時間內保留您的資訊以完成本服務中所述的目的，除非有必要允許它或法律允許將其保留更長的時間。您可以透過電郵要求我們刪除所收集的資訊，聯絡信箱為：taiwan@tuv-nord.com。

III. Our Policy on Sharing Personal Data with Third Parties

本公司與第三方共享個人資料的政策

The Company will not share your data with other companies, organizations or individuals unless any of the following conditions are met:

除非滿足以下任何條件，否則本公司不會與其他公司、機構或個人共享您的資訊：

Your Consent in Advance

提前獲得您的同意

Upon obtaining your consent, we will only share your personal data with other companies, organizations, or individuals outside of us within the scope of consent.

獲得您的同意後，我們只會在同意範圍內與本公司以外的其他公司、機構或個人共享個人資料。

For External Processing

對於外部處理

Under certain circumstances, we may also process data through a service provider in order to handle your inquiry (e.g. for e-mail marketing, software development, or to support the processing of customer inquiries). In these specific cases, personal data will be transmitted to the service providers mentioned above for further processing. The Company will also provide necessary information to commissioned or other trusted companies or persons by redacting some of the information, as well as taking any other appropriate confidentiality and security measures on your behalf in providing such information.

在某些情況下，我們也可能透過服務提供商處理數據以處理您的詢問（例如，用於電子郵件行銷、軟體開發或支持處理客戶詢問）。在這些特定情況下，個人資料將被傳輸給上述的服務提供商，以便進行進一步處理。本公司也將通過隱蔽部分資訊來向委託或其他受信任的公司或人員提供必要的資訊，以及代表您提供此類資訊的任何其他適當的保密和安全措施。

Based on the following reasons, it is necessary to reasonably access, use, retain, or disclose personal data:

由於以下原因，有必要合理地訪問，使用，保留或披露個人數據：

1.To comply with applicable regulations, court requirements or government enforcement orders;

遵守適用的法規命令、法院要求或政府執行命令。

2.To commence business of the Company and investigate possible irregularities;

開展公司業務並調查可能的違規行為。

3. To detect, prevent or otherwise address fraud, security or technical issues.

檢測，防止或以其他方式處理欺詐，安全或技術問題。

4. To protect the rights, property, or safety of the Company, the user, or the public from damages in accordance with or to the extent permitted by law.

依法或在法律範圍內保護本公司、用戶或公眾的權利、財產或安全免受損害。

IV. Cookie

使用 Cookie

Cookies and similar tools are used on the Website to process information from terminal device and personal data (such as IP addresses or web browser information) for purposes such as integration, external services and third-party elements, statistical analysis/measurement, personalized advertising, and social media integration. The data can be transmitted to and processed by up to 52 third parties. Your consent for cookies is voluntary. To use the Website does not require such consent and the consent can be revoked at any time.

本公司網站上使用 Cookies 和類似功能處理終端設備資訊和個人資料 (例如 IP 位址或瀏覽器資訊)，處理用於整合內容、外部服務和第三方元素、統計分析/測量、個性化廣告和社交媒體整合等目的。資料最多可傳遞給 52 個第三方，並由該等第三方處理。您對於接受 Cookies 的同意是自願的。使用我們的網站不需要此同意，且可以隨時撤銷。

V. External Links on the Website

網站上的外部連接

You may click on the links provided on the pages of this Website to access other websites. However, the Privacy Policy of this Website does not apply to the websites linked therefrom, and you must refer to the Privacy Policy of the linked websites.

您可以單擊本網站的網頁所提供的連結，以通過本網站上訪問其他網站。但是，本網站的隱私聲明不適用於連結網站，您必須參考連結網站的隱私保護政策。

VI. Revision and Inquiry of Privacy Policy

隱私保護政策的修訂和諮詢



This Privacy Policy will be revised from time to time as necessary, and the revised terms will be published on the Website. If you have any questions about the privacy of this Website, please contact us at taiwan@tuv-nord.com.

本隱私保護政策將根據需要隨時進行修訂，修訂後的條款將在網站上發布。如

果您對本網站的隱私有任何疑問，請通過 taiwan@tuv-nord.com 與我們聯繫。